
 
 

Pozvánka na jednání VV Českého florbalu Královéhradeckého a Pardubického kraje 

 

TERMÍN:  22.2.2024 

ČAS:  9:00 hodin 

MÍSTO:  Restaurace Localis, Velké náměstí 145/14, 50003, Hradec Králové 

 

PŘÍTOMNI: Tomáš Faltejsek, Ondřej Laška, Tomáš Pokorný, Lenka Jansová 

    Renáta Typlová, Václav Křepelák 

HOSTÉ:   Jan Kovář 

SEKRETARIÁT: Aleš Jansa, Pavlína Droznová 

OVĚŘOVATEL: Václav Křepelák 

 

Program jednání: 

 

1. Připomínky k zápisu z minulého jednání 

• Bez připomínek, zápis schválen 
2. Doplnění bodů do programu jednání 

• Setkání s hejtmanem Královéhradeckého kraje 
3. Stanovení ověřovatele zápisu 

• Ověřovatelem je schválen Václav Křepelák 
4. Schválení programu jednání  

• Program schválen 
5. Kontrola plnění jednotlivých úkolů uložených na minulých jednáních 

 

KDO CO TERMÍN SPLNĚNÍ SPLNĚNO 

P.Droznová doplnění předpisů o připomínky 30.01.2024 ANO 

T.Faltejsek zaslání Koncepce práce s výběry na členy VV 31.01.2024 ANO 

P.Droznová zaslání návrhů na oddíly, informace o on-line setkání 05.02.2024 ANO 

A.Jansa oddíly vhodné pro vstup do PP3 22.02.2024 ANO 

A.Jansa aktualizace rozpočtu 2024 22.02.2024 ANO 

Předsedové kontrola rozvojového plánu 22.02.2024 ANO 

T.Faltejsek příprava a realizace semináře v rámci soustředění výběrů 30.04.2024 NE 

 

6. Zprávy z komisí 

6.1. Ligová komise 

• Změny termínů – aktuálně není žádný požadavek pro změnu termínu, je třeba dořešit 
dohrávky v Královéhradeckém přeboru starších žáků, kdy družstvo TJ Spartak 
Vrchlabí nedorazilo na turnaj a dohrávku zápasu v 2. lize juniorek - Tatran Střešovice 
B x Florbalová akademie MB 

• Problémy oddílů – aktuálně nejsou řešeny žádné komplikace 

• Pokuty – k dnešnímu dni uděleny pokuty v řádu 30 tisíc 

• Kontumace  



 
 

• V kontumacích jsou uvedena i družstva, která nedojela na turnaj; kontumace těchto 
zápasů se ale ve FISu neprovádí 

https://docs.google.com/spreadsheets/d/1paa8kFjFAJdTtY_J1wPpOZDV5Jl8vroC/edit
#gid=1318084218 

• Proběhlo setkání s oddíly – viz zápis z on-line jednání  

• Soutěže elévů – zůstat v původním modelu – Liga 3+1;3+1 a Přebor 3+1, 
soutěž doplněná o vložené turnaje  

- Stanovit do TL 
- Nutnost vytvoření formátu a propozic 
- Stanovení startovného 

• Liga starších žákyň 5+1 – možnost dohlásit družstva z 3+1, stačí mít přihlášeno 
jen jedno družstvo v Přeboru 3+1, tým je možné doplnit libovolně o další hráčky 

• LK podala podnět na oddíl Orel Orlice za nástup hráček, které nebyly registrované, 
popř. nepatřily do správné věkové kategorie 

• VV navrhuje, aby se od příští sezóny opět zavedla pravidelná kontrola 
totožnosti rozhodčími 

• IBK Hradec Králové – informace ke zrušení kontumace  

• Sekretářka kontaktovala všechna družstva, kterých se rozhodnutí nejvíce dotklo, 
družstvům soutěže Liga starších žákyň zaslala vyjádření LK k celé situaci a zrušila 
kontumace u tří zápasů 

• Předpisy soutěží – finalizace 

• Zrušení MČR žáků, úprava předpisu 

• VV schválil předpisy soutěží 

• ÚKOL: P. Droznová finalizuje a zašle členům VV  

• poháry 

• ÚKOL: LK vytvoří tabulku potřebnou k předávání pohárů, členové si rozdělí předání 

• R.Typlová nadnesla téma oceňování jednotlivých kategorií v regionu poháry, 
zda neztrácí význam pro dětské kategorie stále zajišťovat poháry, upozornila na 
možné nedůstojné předávání a finanční zátěž pro region. Zároveň se domnívá, 
že ne vždy jeden pohár uspokojí všechny děti. Je si vědoma toho, že každý 
tým/oddíl se k tomu staví jinak, např. dětem něco ještě dokupuje, ale ráda by, 
aby se udělal průzkum toho, jak moc jsou tyto poháry žádané.  

• VV rozhodl, že v letošní sezóně se ještě předají, nicméně pro sezónu příští 
bude téma znovu otevřeno a bude diskutována jiná forma ocenění 

• R.Typlová upozornila na možný problém ohledně změny místa pořádání oproti 
původnímu rozpisu – diváci florbalové televize si zaplatí sledování zápasů on-line a 
mohou pak přijít o možnost sledování. R. Typlová nevidí velký problém nyní, ale chtěla 
upozornit na tuto záležitost do budoucna. Případně bude potřeba řešit s celostátním 
ČF. 

• VV v tomto problém nevidí a upřednostňuje právo pořadatele na změnu haly. 
 

6.2. Komise mládeže 

• Tréninky výběrů – T.Faltejsek – sledoval výběry PA kraje – s tréninky je spokojený, 
obsahově splňují požadavky.  

• U některých trenérů chybí zasílání materiálů 

• On-line setkání KMM proběhlo dne 21.2. 

• Seznámení s informacemi ze setkání oddílů 

• Shrnutí předpisů soutěží 24-25 

https://docs.google.com/spreadsheets/d/1paa8kFjFAJdTtY_J1wPpOZDV5Jl8vroC/edit#gid=1318084218
https://docs.google.com/spreadsheets/d/1paa8kFjFAJdTtY_J1wPpOZDV5Jl8vroC/edit#gid=1318084218


 
 

• Stanovení termínu Dovednostních dnů 

• termín 25.5. a 26.5. – připomínka – v tomto termínů se koná Nisa v Liberci 

• ÚKOL: T.Faltejsek zjistí jiné možné termíny uspořádání 

• R.Typlová – návrh změny v předpisu povinnosti trenérského vedení družstev 

• Liga starších žáků - družstva B, C - navržena povinnost pouze trenérů D, nikoliv C, 
probíhá komunikace s L. Dolejšem 

6.3. Komise rozhodčích a delegátů 

• Proběhlé akce a úkony 

• Kemp rozhodčích HK+PA – 17.-18.2.2024 => tradiční teambuildingová akce pro 
rozhodčí a delegáty. Celkově bylo přítomno 33 lidí, včetně organizátorů. Na 
programu byly různé sportovní a vědomostní aktivity v týmech napříč celým dnem. 

• Stížnost na rozhodčí Martina Halouska a Radka Hrdličku => vyřešena – nakonec i 
osobním rozhovorem s trenérem p. Svobodou. 

• Plánované akce 

• Praktický seminář rozhodčích HK+PA – 22.2.2024 => zápas Pardubice/Náchod => 
školitel Daniel Suchý. Přihlášeno 10/12 rozhodčích. 

• Školení a semináře pro rozhodčí a delegáty – praktická školení, vzdělávací 
semináře, postupové školení rozhodčích C-D – termíny v druhé polovině sezóny 

• Zakončení sezóny – 18. 19.5.2024 
 

6.4. Komise ženského florbalu 

• Seminář trenérů  

• školitelé - L.Procházka (zaměření v řešení), Z.Šafářová (výživa), D.Andrašovský 
(motivace) 

• Termín v řešení (půlka května) 

• Místo – Univerzita Pardubice 
 

7. Marketing a medializace 

7.1. Facebook  

• Náměty a připomínky 

• Bez připomínek 
7.2. Instagram 

• Náměty a připomínky 

• Tomáš Doubek – pomoc v rámci sociálních sítí 

• VV schválil případnou změnu redaktora od 1.7.2024 

• ÚKOL: T.Faltesek zařídí setkání a vysvětlí podmínky spolupráce 

• ÚKOL: P.Droznová odešle podmínky na členy VV 
 

8. Rozpočet 2024 

• Aktuální čerpání rozpočtu 

• VV je pravidelně informován o čerpání rozpočtu 

• Aktualizace rozpočtu 2024 

• Aktualizováno a zasláno na členy VV, VV schvaluje aktualizaci 

• Aktuálně vychází - 51 tisíc 

• V případě dalšího krácení bude nutné škrtnou některé projekty regionu 
 



 
 

 

9. Připomínkování materiálů z jednání VV 

• KODEX ROVNÝCH PŘÍLEŽITOSTÍ ČESKÉHO FLORBALU 

• VV projednal a vzal na vědomí 
 

10. Rozvoj regionu 

10.1. Regionální projekty 

10.2. Rozvojový plán 

• Plnění rozvojového plánu řešeno bod po bodu a aktuální stav je k dispozici 
v materiálu, který zašle A.Jansa členům VV 

• Úkoly plynoucí z RRP: 

• ÚKOL: L.Jansová, O.Laška – nutné doladit termíny stáží v oddílech, následně 
půjde na vědomí oddílům s možností přihlášení 

• ÚKOL: O.Laška ve spolupráci s L. Jansovou vytipuje a naplánuje schůzky min. se 
3 oddíly, které mají největší počet dívek na soupiskách chlapců. Schůzky budou 
realizovány během března/začátkem dubna. 

• ÚKOL: L.Jansová – aktualizace redakčního plánu 

• ÚKOL: V.Křepelák – zkusí další kontakt na rozhlasovou stanici 
 

11.  Disciplinární komise 

• Informace z řízení 

• VV byl seznámen s ukončeným i aktuálním případem 
 

12.  Různé 

12.1. Informace ze setkání hejtmanů a manažerů s vedením ČF 

• R.Typlová přednesla informace z jednání. Projednávaná témata: 

• MS žen, dodržování stanov na RVH a VH, finanční strategie ČF, ceskyflorbal.tv, 
změny a úpravy licenčních poplatků rozhodčích a delegátů, NSA a členský 
poplatek, koncepce KRO, změna funkčního období členů VV na čtyřleté,   
turnaje pro školy aj.  

• VV diskutoval školské turnaje a má tyto připomínky: 

• Nedostatečné odměny 

• Větší dosah do klubů, kluby ani neví, že v jejich městě školní turnaj probíhá 

• V uplynulých sezónách sekretariát připravoval pro všechny účastníky 
diplomy s kontakty na nejbližší oddíl, zároveň byly rozesílány informace do 
klubů o konání turnajů ČEPS Cupu.  

• Oddíly ale na tyto výzvy prakticky nereagovaly, a tak v letošní sezóně již 
toto nebylo oddílům komunikováno. 

• VV v tomto apeluje na oddíly, aby samy vyvinuly aktivitu a spolupracovaly 
se školami nejen na náborech, ale také na přihlášení a vedení družstva na 
turnajích ČEPS Cupu. 

12.2. Valná hromada  

• Na dalším RVV budeme diskutovat průběh jednání. Začneme anketou, poté proběhne 
standardní RVH. RVV by rád zajistil fotografa – nutnost propagace ankety i mimo 
strukturu ČF. 

• Hejtman Královéhradeckého kraje podpoří anketu financemi. V řešení je částka 10-20 
tis. Kč. Hejtman Pardubického kraje podpoří anketu věcnými cenami. 



 
 

• anketa – připravena na webu 

• ÚKOL: L.Jansová - připraví mail na oddíly a P.Droznová jej odešle 

• ÚKOL: P.Droznová - poptat fotografa ze zaměstnanců/spolupracovníků ČF. 
Propojení na web ČF, flickr apod. 

• ÚKOL: P.Droznová - nastavení ankety, aby byl zobrazený výchozí mail od 
vyplňujícího člověka 

12.3. T.Faltejsek + O.Laška – založení firmy 

• T. Faltejsek seznámil členy RVV s jeho soukromou aktivitou, která by mohla mít vliv 
na jeho fungování v RVV. Jedná se o založení firmy TGA, jejíž náplní je pořádání 
kempů nejen pro florbal, eshop apod.  

• L. Jansová se dotázala, zda by mohlo docházet ke střetu zájmu.  

• T. Faltejsek sdělil, že nebude konat nikdy tak, aby docházelo ke střetu zájmu. 
Zároveň potvrdil, že nadále bude naplňovat projekty regionu, tak jak jsou 
nastaveny. V případě hlasování o věci, která by měla i nepřímou souvislost s jeho 
podnikáním a došlo by ke střetu, tak se T. Faltejsek i O. Laška zdrží diskuse a 
hlasování a budou postupovat dle etického kodexu Českého florbalu. Následně T. 
Faltejsek sdělil, že celou věc probere také na celostátní úrovni. 

• VV toto akceptuje s následujícími připomínkami: 

• RVV vedl krátkou diskusi nad možným střetem zájmů. Jako jeden z těch 
nejproblematičtějších bodů by byla případná stížnost členů ČF na aktivity kolem 
přestupů hráčů na organizovaných akcích soukromou společností s přímou 
účastí členů RVV. Dále to byly možné kolize v termínové listině regionu nebo 
celostátu, volby trenérů výběrů atd…  

• L.Jansová – bez problému, pokud tyto projekty nepůjdou proti časovému a 
projektovému plánu regionu 

• P.Droznová by ocenila, kdyby se Dovedností den mohl uskutečnit častěji než 1 
x za sezónu (i v rozpočtu je plánován DD 2x za rok – vždy podzim + jaro) 

12.4. setkání s hejtmanem Královéhradeckého kraje Mgr. Martinem Červíčkem 

• L. Jansová a R. Typlová se dne 21.2.2024 setkaly s hejtmanem KH kraje. Témata byla 
regionální anketa a finanční podpora regionu 

• proběhne podpora ankety – je nutné podat žádost 

• ÚKOL: L. Jansová připraví podklady z jednání, A.Jansa zpracuje a odešle žádost o 
dotaci na hejtmana KHK 

• vymyšlení projektu dlouhodobého, nabízí možnost finanční podpory 

• ÚKOL: VŠICHNI se zamyslí nad možností dlouhodobého projektu, na který bychom 
mohli žádat dotaci 

• problém ve spojení HKaPA kraje, ideální projekt pouze pro HK kraj 

• dlouhodobá spolupráce – možnost osobní účasti hejtmana na zápasech nejvyšší ligy 
v regionu jak dospělých, tak mládeže, např. play-off. Zároveň můžeme využít kraj 
v mediální oblasti. 

• haly – projekty propojené s budoucím televizním přenosem 

• v blízké době stavba SH v Novém Bydžově 
12.5. setkání s hejtmanem Pardubického kraje JUDr. Martinem Netolickým 

• 19.3.2024 

• Schůzky se zúčastní R. Typlová a L. Jansová 

• Předem domluvené ceny pro vítěze ankety. Dalším tématem budou finance do 
regionu, ve stejném duchu, jak v KH kraji. 

 



 
 

13. Úkoly, které vzešly z jednání: 

 

KDO CO TERMÍN SPLNĚNÍ SPLNĚNO 

P.Droznová zaslání Nastavení práce redaktora na VV 23.02.2024   

P.Droznová finalizace předpisů 01.03.2024   

P.Droznová tabulka pohárů 01.03.2024   

T.Faltejsek termíny Dovednostních dnů 01.03.2024   

O.Laška stanovení termínu pro stáž 01.03.2024   

L.Jansová stanovení termínu pro stáž 01.03.2024   

T.Faltejsek nová správa Instagramu 01.03.2024   

L.Jansová mail na oddíly - anketa 01.03.2024   

P.Droznová odeslání na oddíly - anketa 04.03.2024   

L.Jansová zpracování podkladů pro dotaci – anketa 10.03.2024   

P.Droznová zajištění fotografa – anketa  31.03.2024   

A.Jansa podání žádosti o dotaci na KHK – anketa  31.03.2024   

O.Laška schůzky s oddíly pro vytvoření nového družstva 31.03.2024   

L.Jansová aktualizace redakčního plánu 31.03.2024   

V.Křepelák oslovení rozhlasové stanice 31.03.2024   

všichni dlouhodobý projekt k HK kraji 04.04.2024   

T.Faltejsek příprava a realizace semináře v rámci soustředění výběrů 30.04.2024   

 

14. Termín příštího jednání: 4.4.2024 

 

Pavlína Droznová 

Sekretářka Český florbal Královéhradeckého a Pardubického kraje 

Setkání ukončeno ve 12:30 hodin. 


